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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:675 Effektivare tillståndsprocesser för vattenbruk

Med anledning av att regeringen nu gör en revidering och omarbetning av 
livsmedelsstrategin har jag en fråga gällande tillståndsprocessen för 
igångsättande av vattenbruk.

Vattenbruksnäringen är en stor och viktig resurs för Sverige när det gäller att 
bidra till den egna livsmedelsproduktionen, och den har kapacitet att vara ännu 
större och viktigare.

Vattenbruksproducenter som i dag vill utöka eller starta nya vattenbruk, som 
är både viktiga för den inhemska livsmedelsproduktionen och ofta gör en 
väldigt stor miljönytta, tvingas i dag vänta oskäligt länge på den mängd av 
olika myndighetsbeslut och tillstånd som erfordras för att få igång 
verksamheten. Detta är tyvärr den främsta orsaken till att vi i dag inte utnyttjar 
den utvecklingspotential som vattenbruken har.

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren är således följande:

 

Har ministern och regeringen för avsikt att i arbetet med att se över den 
nuvarande livsmedelsstrategin även beakta denna viktiga och för 
vattenbruksnäringen avgörande fråga?

………………………………………

Tomas Kronståhl (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-29
Besvaras senast
2024-03-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


